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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

w dniu 5 grudnia 2011 roku 

 

 

obecni 

 

1. Radny Władysław Oczkowicz  przewodniczący komisji   obecny 

2. Radna Zofia Bazańska        obecna 

3. Radny Marcin Musiał        nieobecny 

4. Radna Ewa Fronczek        obecna 

5. Radny Janusz Gątkiewicz       obecny 

6. Radna Renata Malinowska       obecna 

 

 

tematy posiedzenia  

 

1. Kontynuacja prac nad projektem BudŜetu Miasta Czeladź na 2012 rok  

 i wypracowanie wniosków. 

2. Sprawa SE-PO.0005.6.2011 – Wniosek Przedsiębiorstwa Handlowo Usługowego 

„Jantar” Ireneusz Mazur z 26.04.2011r. 

3. Sprawa wniosku mieszkańców budynku na ul. Kościuszki 18 z 15.11.2011 roku. 

 

w posiedzeniu uczestniczyli 
Radny Ireneusz Gawroński 

 

Radny Władysław Oczkowicz przewodniczący komisji: W projekcie planu budŜetu na 
2012 w zakresie inwestycji są dwa tematy na, które ma być zlecone opracowanie 
dokumentacji. Jest to droga, łącząca ul. Matejki z ul. Stawową i drugi temat dotyczący ul. 
Harcerskiej. Jest to tylko dokumentacja projektowa, ale mamy w gminie kilka projektów 
juŜ gotowych z pozwoleniami na budowę, więc moŜe zajmijmy się tymi inwestycjami na, 
które są juŜ gotowe projekty, a nie róbmy kolejnych dokumentacji, planów projektów. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Janusz Gątkiewicz: Proponował bym taki wniosek, aby zamiast inwestycji ul. 

Matejki i Stawowej zająć się inwestycją ul. Armii Krajowej tym bardziej, Ŝe jest 
gotowa dokumentacja na tą inwestycję. 

2. Radna Ewa Fronczek: Musimy ustalić, czy będzie to inwestycja dla 200 osób czy dla 
50 osób. 

3. Radny Władysław Oczkowicz: Te środki o, których Pani mówiła są to środki 
przeznaczone na dokumentacje i nikt nie zagwarantuje, Ŝe jak zrobimy dokumentacje 
w roku 2012 na ul. Matejki i Harcerską, to te zadania będą realizowane. Pani Radna 
Malinowska, to nie jest ta droga, Pani mówi o połączeniu drogi osiedlowej.  

4. Radna Renata Malinowska: Pani Burmistrz na komisji mówiła, Ŝe wybrała te projekty, 
które jesteśmy wstanie zrobić, poniewaŜ są to niewielkie koszty i na to pieniądze 



znajdziemy. Natomiast te, o których dzisiaj mówimy to są duŜe projekty na, które 
środków w budŜecie nie mamy. 

 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Radny Władysław Oczkowicz 
3. Radna Renata Malinowska 

 
Radny Władysław Oczkowicz: Zgłasza wniosek 
 
Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej: wnioskuje o wprowadzenie do realizacji w 
budŜecie 2012 roku, zadań dla, których gmina posiada przygotowaną dokumentację 
techniczną oraz pozwolenia na budowę. Komisja wnioskuje o rozpoczęcie realizacji 
przebudowy w pierwszej kolejności ul. Armii Krajowej i ul. Równoległej. Komisja Proponuje 
wykonanie w/w zadań w zamian za zadania ujęte w projekcie budŜetu w 2012 roku Pt” Droga 
łącząca ul. Matejki i Stawową” i „ul. Harcerska- Szybikowa” 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 5 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
Radny Władysław Oczkowicz: Zgłasza wniosek 
 
Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej: wnioskuje o ujęcie w budŜecie 2012 roku 
niezbędnych środków na sfinansowanie remontów i modernizacji placów zabaw na terenie 
wszystkich przedszkoli gminy Czeladź. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 5 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
Radny Władysław Oczkowicz: Chciałbym się jeszcze zająć sprawą przedsiębiorstwa Jantar. 
 
Radna Renata Malinowska: Analizowałam dokumenty tej firmy i uwaŜam, Ŝe rada przeoczyła 
pewien fakt, iŜ firma ta dostała szereg pozwoleń niezbędnych do prowadzenia działalności, a 
w miesiącu październiku rada podjęła uchwałę o zmianie planu zagospodarowania 
przestrzennego. Moim zdaniem powinniśmy zmienić ten plan. 
 
Radny Władysław Oczkowicz: Faktem jest, Ŝe gmina popełniła pewien błąd wydała 
pozwolenia na prowadzenie działalności tej firmie, które utwierdziły właściciela 
przedsiębiorstwa w realizacji tego zadania. Przepisy się zmieniły i potrzebne były dodatkowe 
zezwolenia na tą działalność i w końcu wyszło tak, Ŝe właściciel koszty poniósł i stracił, a 
firma nie moŜe działać. Decyzja Wojewody i Ministra Środowiska jest negatywna dla 
działalności tej firmy. 



 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Radna Renata Malinowska 
3. Radny Władysław Oczkowicz 
4. Radny Janusz Gątkiewicz 
5. Radna Ewa Fronczek 

 
Wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej: Komisja Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej popiera propozycję Pani Radnej Renaty Malinowskiej o przeprowadzenie 
kontroli dokumentów złoŜonych przez przedsiębiorstwo PHU. Jantar – Ireneusz Mazur. W 
zakresie potwierdzenia zasadności zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 
umoŜliwiającej wprowadzenie do eksploatacji przedmiotowej przedsiębiorstwa. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 5 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
Radny Władysław Oczkowicz: Odczytuje pismo mieszkańców ul. Kościuszki 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Renata Malinowska 
2. Radna Ewa Fronczek  
3. Radny Władysław Oczkowicz 

 
Radny Władysław Oczkowicz: Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej wnioskuje o 
przeprowadzenie kontroli procesu inwestycyjnego modernizacji budynku nr 18 przy ul. 
Kościuszki realizowanego przez CTBS 
(ewentualnie z udziałem Komisji Rewizyjnej), oraz przedstawienie Radzie Miejskiej ustaleń. 
 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 5 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Radny Władysław Oczkowicz:. Zamykam posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołował            Przewodniczący  
Krystian Załęczny     Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
        Władysław Oczkowicz 
 
 
 


